
Minnesanteckningar - Möte med styrgruppen för Torekovs Framtid  

Datum: 10 sept.  2019   

Plats: Gamla Skolan Torekov  

Tid: 17.00 – 18.30 

Närvarande:  
Kenneth Lennartsson – Projektledare (KL) 
Gösta Sjöström 
Roland Björk 
Olof Sellde´n  Planchef Båstads kommun 

Mötet avhandlar:  

Hur ser det juridiska perspektivet ut för vårt arbete med förslaget på en fördjupad översiktsplan? 

Det dokument som är helt juridiskt bindande är endast detaljplanen och den färdiga 

fördjupade översiktsplanen är endast vägledande. Dock om det skulle bli en 

domstolstvist så behövs det väldigt bra argument från kommunen om man skall frångå 

innehållet i dokumentet. 

Det är Politiken som beslutar och som bestämmer inriktningen. Dokumentet är det 

instrument man använder för att visa vad man vill. 

En fördjupad Översiktsplan skall behandlas av många instanser t.ex. i vårt fall NSVA, 

NSR, Räddningstjänsten och inte minst viktigast staten, i detta fallet Länsstyrelsens 

olika sektioner. 

Ett inriktningsdokument som övriga byar har är endast vägledande för kommunen och 

den stora skillnaden är att det inte är förankrat hos Länsstyrelsens instanser.  

Hur ser det ut med tidsperspektivet? När kan planen bli antagen. 

Det troligaste är att den blir antagen tidigast i dec 2020 och det beror framförallt på 

att den skall matchas mot kommunens Översiktsplan samt att den skall behandlas via 

demokratins alla vindlingar. 

Vi kan därför tidigast ha ett uppföljningsmöte med en antagen plan som bas under 

våren 2021. Ett möte under hösten 2020 kan dock ha viss relevans och nytta för både 

oss och kommunen. 

Vid pennan       

Kenneth Lennartsson 

 

 

 


